
Проф. Илко Гетов пред Bloomberg TV:

Как да се повиши достъпът до

фармацевтични услуги в България?

Превръщането на аптеката в център на здравето с лесен достъп до медицински специалист и бързият достъп до фармацевтични

услуги в България липсват. Това каза проф. Илко Гетов, председател на Български фармацевтичен съюз, в предаването

"Бизнес старт", Bloomberg TV с водещ Христо Николов.

Проф. Илко Гетов: "Обяснението за ситуацията е недоразбирането на ролята на фармацевтите и аптеките като

място, където хората могат да получат ценен съвет и консултация за своето здраве и да спестят средства за лечение,

като дадат по-малко пари за профилактика и превенция на социално значими заболявания".

Към интервюто...

https://www.bloombergtv.bg/biznes-start/2019-10-29/kak-da-se-povishi-dostapat-do-farmatsevtichni-uslugi-v-balgariya

